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NOVINY ZDARMA

Otevření Wellness a Fitness Fontána již brzy
Velké novinky čekají na všechny návštěvníky Nákupního centra Fontána. Pouhé dny nás dělí od otevření nového Wellness a Fitness Fontána. Veškeré 
novinky novinám Fontána prozradila manažerka Wellness a Fitness Fontána Eva Loos. 
Otevření novinky pro zákazníky Nákupního 
centra Fontána se blíží. Prozraďte, jak bude 
wellness vypadat? 
Wellness Fontána nabídne zákazníkům doko-
nalý servis v krásném prostředí. Našim cílem 
je to, aby se každý, kdo k nám přijde, u nás 
cítil výborně. Návštěvníci wellness budou mít 
dokonalý servis, který začíná perfektním zá-
zemím, nabídkou služeb a profesionálním pří-
stupem všech pracovníků. Obyvatelé Teplic 
a lidé z celého Ústeckého kraje od nás do-
stanou servis, který zde ještě nezažili. Každý to 
bude moci zhodnotit sám a myslím, že mi dá 
následně za pravdu.  
Wellness je samozřejmě o saunách. Kolik 
saun zákazníci budou mít k dispozici? 
Zákazníci budou moci využít celkem sedm 
saun, a to saunu venkovní, aromatickou, 
solnou, infrasaunu, dvě finské sauny a jsme 
připraveni nabídnout našim zákazníkům sou-
kromí v privátní sauně, která bude doplněna 
o vířivku. 
I u saunování je zapotřebí dodržet několik 
zásad, prozradíte nám, o jaké jde?
Saunu může navštěvovat každý zdravý člo-
věk. U nemocných musí vždy rozhodnout lé-
kař. Pro optimální průběh saunování je třeba 
dodržovat určité zásady. Organismus před 
saunováním by měl být „v pohodě“, každý 
by si měl vyhradit dobu v délce cca 90 minut 
a člověk by neměl chodit do sauny hladový, 
ale ani s plným žaludkem. Před saunováním 
odložíme veškerý oděv, ve sprše je třeba se 
pořádně omýt. Před vstupem do prohřívárny 
je nutné se pečlivě osušit, abychom nezvyšo-
vali vlhkost v prohřívárně.
Jak je to s teplotou v saunách? 
Pro regenerační účely se doporučuje teplota 
vzduchu v potírně mezi 80 a 100°C při relativ-
ní vlhkosti 5%. Vyšší teplota je pro regenerač-
ní účely nevhodná. Tato teplota je měřena 
nejméně 1 m od tepelného zdroje ve výšce 
150 cm nad zemí a nejméně 20 cm od stěny. 
Nejvyšší teplota je u stropu, kde by neměla 
přesáhnout 110°C a nejnižší na podlaze – 
okolo 40°C.
A co doba saunování? 
Saunování je individuální požitek, a proto jej 
musí každý jednotlivec vyzkoušet a najít ten 
nejvhodnější způsob. Individuální je přede-
vším doba pobytu v potírně. Délka pobytu je 
značně rozdílná, většinou se hovoří o délce 
okolo deseti minut. Je potřeba zdůraznit, že 
při saunování dětí dochází k přehřátí velmi 
rychle a tedy i délka pobytu v potírně musí 
být úměrně kratší. Spolehlivým ukazatelem 
skončení pobytu v potírně je nástup mohut-
ného pocení.
Důležitou součástí saunování je také ochla-
zení. 
Po přehřátí následuje rychlé zchlazení. I rych-
lost zchlazení je individuální záležitostí – nej-
pomalejší účinek má přechod do studené-
ho vzduchu, o něco rychleji působí studená 
sprcha, nejrychleji potom skok do bazénku 
se studenou vodou o teplotě 8 – 12°C. Toto 
zchlazení není nepříjemné, protože většinou 
dochází k paradoxnímu pocitu tepla, který 

je vyvolán velmi intenzivním podrážděním 
ohromného počtu kožních termoreceptorů. 
I zde je doba pobytu v bazénku záležitostí 
„příjemného pocitu ze zchlazení“. Po určité 
době začne každý pociťovat chlad, někdy 
až mrazení a bodání, a to je ten nejlepší oka-
mžik pro ukončení procedury.
Wellness Fontána nabídne zákazníkům také 
zážitkové sprchy. 
Zchladit se můžete buď pod studenými sprcha-
mi, anebo zážitkovou sprchou. Tělo prohřáté  
v prohřívárně je třeba opláchnout proudem 
vody, aby se z roztažených kožních pórů 
vyplavily nečistoty, tuk a škodliviny. Naši ná-
vštěvníci budou moci využít zážitkové sprchy 
s možností volby teploty vody. Nabídneme 
tropický déšť a studenou mlhu, kde jemné 
kapičky vody ani necítíte dopadat na své 
tělo, ale dokonale vás osvěží. Ideální pro vás 
bude i barevná sprcha. Chybět nebudou 
také tři vědra se studenou vodou.
Na co dalšího se zákazníci mohou těšit? 

Jako znovuzrozeni – takový pocit budete 
mít, když si po uvolnění v sauně vyberete  
z široké řady klasických masáží. Náš wellness 
nabídne i tři solária a Kneippův chodník - vo-
doléčba s využitím střídavého působení tep-
lé a studené vody, která podporuje tkáňový 
metabolismus a prokrvení (chladné nohy, 
počínajících varixy). Pomáhá i k uvolnění 
kotníků a kloubů nohou, při bolestech hlavy  
a neurovegetativní dystonii. Celou proce-
duru saunování je dobré zakončit alespoň 
třiceti minutovým pobytem v odpočívárně. 
Sauna je součástí regenerační procedury, 
proto je třeba nezapomenou na doplňování 
tekutin. Také masáž po sauně je velmi příjem-
nou záležitostí. A právě na tohle všechno se 
můžete těšit. 
Kromě této skvělé novinky se návštěvnici Ná-
kupního centra Fontána v Teplicích dočkají  
i rozšíření současného fitnessu. Prozraďte 
nám, co vše se změní. 
Celkově se plocha fitness zvýší  dvojnásobně. 
Našim zákazníkům chceme poskytnou vět-
ší komfort. V nových prostorech naleznete 
funkční zónu, přibude Crossfitová věž, nové 
vybavení na box a další skvělé stroje. V roz-
šířené ploše  navíc budou probíhat kruhové 
tréninky. Chceme lidem nabídnout i tuto 
možnost, protože o kruhové tréninky je mezi 
veřejností velký zájem. Nově se na tento druh 
tréninku vejde až 30 lidí. Kruhové tréninky po-
vedou certifikovaní trenéři a budou probíhat 
v pravidelných dnech a časech. 
Jaké změny nastanou v současném místě 
fitness?
Odpověď je jasná – velké! Vznikne nová stre-
činková zóna, kde se každý návštěvník bude 
moci řádně rozcvičit, běžecké pásy zůstávají 
na svých místech. Další novinky uvidíte v kar-
diozóně. Tou první je zakoupení dvou nových 
strojů Air Bike. Jestli chcete spálit velké množ-
ství kalorií v co nejkratším možném čase, tak 
je Air Bike správnou volbou. Jen těžko budete 
hledat lepší stroj na pálení kalorií nebo na in-
tervalový trénink. Air Bike je stroj, který prověří 
vaši fyzickou i mentální připravenost. Je to 
intensivní trénink celého těla. Šlapejte na pe-

dálech, přitahujte a odtlačujte rukojeti. Čím 
rychleji to budete dělat, tím větší odpor/zá-
těž vám bude stroj klást. Další novinkou je za-
koupení druhých schodů. Nákupem nových 
strojů se Fitness Fontána posunulo opět dále 
a v současné době se řadí k absolutní špič-
ce v republice. Po otevření přibudou stroje 
značky Hammer, které budou zaměřené na 
zádové a prsní svalstvo. Vyměněny za nové 
budou kompletně podlahy, navíc u činek 
přibude zesílená podlaha. Kompletní promě-
nou prochází  i šatny, vznikají i nové sprchy  
a sociální zařízení. 
A na závěr můžete dát radu těm, kteří váhají 
nad tím, zda začít chodit do fitnessu.
Pohyb je ta nejpřirozenější vlastnost, k níž je 
člověk uzpůsobený. Vhodným posilováním  
a aerobními aktivitami eliminujeme řadu po-
tíží ze sedavého způsobu života, snížíme prav-
děpodobnost vzniku řady civilizačních cho-
rob a navíc, až uvidíte první výsledky, budete 
nadšeni. Posuňte své hranice, začněte třeba 
zítra. Brzy pochopíte, že cvičit má rozhodně 
smysl - a nejlépe v našem fitness centru. ■

Eva Loos, manažerka Fitness a Wellness Fontána



KRÁTKÉ ZPRÁVYPřicházející rok 2018 v našem městě Teplice

Letošní rok 2018, do kterého vstupu-
jeme, skrývá v sobě velké kouzlo. Bude 
to přesně 100 let od vzniku samostat-
né Československé republiky. Většina  
z nás v Československu žila a má na něj 
jistě vzpomínky. Hezké, někdy smíšené  
a možná i nehezké. Každý to samo-
zřejmě může cítit po svém, to je život.  
A ještě další výročí, čili 25 let od vzniku sa-
mostatné České republiky, po rozdělení 
státu. Jak tyto dvě události uchopit, jak 
je bilancovat a jak si je přiblížit v realitě 
dnešního času? A jak je vnímat v našem 
městě, které má historickou zkušenost 
se soužitím Němců, Čechů a židů? Jak 

vnímat v našem městě současnost a co 
si přát a podporovat do budoucna? Já  
v tom mám osobně jasno. Vrátit se v čase 
pro to hezké, co toto město zdobilo a na 
těchto základech budovat nové, klido-
vé lázeňské město s kvalitními službami  
a s významným kulturním a společen-
ským životem. To, že se na nás pode-
psaly dějiny, někdy destruktivně, nás na  
této cestě nesmí zastavit. Mým osobním 
přáním je, aby se město Teplice zase sta-
lo přirozeným kulturním a společenským 
centrem celého regionu, které bude 
podobně vnímáno i v rámci naší republi-
ky. Rádo i za hranicemi.  Jde to pomalu, 
ale vnímavý občan jistě vnímá posuny  
k lepšímu. Celý rok 2017 jsem psal v těch-
to novinách o investicích města. Pro ně-
koho to může být nuda, pro druhého 
zase relevantní informace o zlepšování 
nutné infrastruktury města. Zpracovaný 
rozpočet města pro rok 2018 je silně pro-
růstový a počítá s masivními investicemi.

Každý občan se může přesvědčit. 
Je k nahlédnutí na úřední desce města 
v Krupské ulici, nebo uveden na ofici-
álních internetových stránkách města. 
(www.teplice.cz)

Chtěl jsem se detailněji rozepsat  
o městské hromadné dopravě, ale  
v prosincovém čísle Fontány byl po-

drobný článek o budoucnu MHD v Tep-
licích. Ale protože se zmiňuji o rozpočtu 
pro rok 2018, tak jen krátce k MHD. Měs-
to zůstane u své trolejové trakce. Do její 
ho vylepšení včetně trafostanic, bude 
investováno letos několik desítek milionů 
Kč. Dále bude letos nakoupeno osm no-
vých trolejbusů, z toho pět s hybridním 
pohonem, v úhrnné částce 126 milionů 
Kč.

Ale dnešní článek jsem začal poně-
kud jinak, nežli výčtem investic. Letošní 
rok nutí k zamyšlení o uplynulých 100 
letech v našem městě. Osobně se sil-
ně angažuji v realizaci akcí, které bych 
nazval „návrat v čase“. Postupně vra-
cet některým místům ve městě jejich 
původní historický vzhled a význam.   
V rozpočtu města pro letošní rok a jeho 
střednědobého výhledu je počítáno  
i s potřebnými finančními částkami. Je 
to symbolický dík generacím našich 
předchůdců, kteří městu vtiskli jeho ráz 
a podobu. Jsem na své město hrdý  
a dále se budu snažit občany informo-
vat o všem hezkém, co se ve městě 
děje a realizuje. Všem, kdo o to stojí, 
bych chtěl ještě popřát šťastný život, 
plný pozitivní energie v roce 2018! ■

                 Josef Benda

Rozpočet města na rok 2018 byl odhlasován  
Zastupitelé v Teplicích schválili v pátek 15. prosince 2017 
rozpočet města pro příští rok. Teplice počítají v příštím roce 
do městské pokladny s příjmy 996 milionů korun. Výdaje ve-
dení města plánuje o přibližně 780 milionů vyšší. Schodek 
mají pokrýt naspořené peníze, které mají lázeňské Teplice 
k dispozici.     

Schodkový rozpočet v Bílině      
Město Bílina bude příští rok pracovat se schodkovým roz-
počtem. Ve čtvrtek odpoledne ho schválili zastupitelé. Pří-
jmy v Bílině pro příští rok plánují ve výši 347 milionů korun, 
celkové výdaje ve výši 452 milionů. Výsledný schodek ve 
výši přibližně 105 milionů korun pokryjí zdroje z minulých let. 
K největším investičním akcím patří rekonstrukce centrál-
ního náměstí, rekonstrukce ulice 5. května a modernizace 
objektu s označením Černý kůň na Mírovém náměstí. 

Hana Zagorová a Petr Rezek v Teplicích  
Na diváky čeká 16. ledna téměř dvou a půl hodinový kon-
cert kde zazpívají Hana Zagorová a Petr Rezek největší hity 
svojí kariéry včetně společných duetů. Celým večer do-
provází skupina Jiřího Dvořáka Boom Band. Podle bezna-
dějně vyprodaných sálů, v nichž zpívají Hana Zagorová  
a Petr Rezek, by se mohlo zdát, že se píše například rok 
1979. Diváci s nimi zpívají a tleskají vestoje i dnes – po bez-
mála čtyřiceti letech.

Vstupenky na ples města k dostání už v lednu    
XV. Reprezentační ples města Teplice se koná v pátek  
9. února 2018 od 20 hodin v Krušnohorském divadle. Vstu-
penky je možné od úterý 2. ledna 2018 zakoupit v úředních 
hodinách v pokladně Magistrátu města Teplic v budově 
nám. Svobody 2.   

Vyhlášení ceny „Knihovník Ústeckého kraje“  
V rámci „Zlatého večera“ Severočeské vědecké knihovny 
v Ústí nad Labem se uskutečnilo vyhlášení ocenění „Kni-
hovník Ústeckého kraje“. Tuto soutěž pro menší, neprofe-
sionální obecní knihovny pořádá již třetím rokem Ústecký 
kraj ve spolupráci se Severočeskou vědeckou knihovnou. 
Na akci byly vyhlášeny tři nejlepší z nich. Titulem „Knihovník 
Ústeckého kraje“ se může pyšnit Zdena Hlaváčková z Míst-
ní knihovny v Proboštově. Na druhém místě se umístila Ja-
roslava Zenkerová z Místní knihovny Liběšice a bronzovou 
příčku pak obsadila Marie Dvořanová z Obecní knihovny 
ve Velkém Březně. Ceny předával knihovnicím za Ústecký 
kraj Jaroslav Dubský, předseda výboru pro kulturu a pa-
mátkovou péči Zastupitelstva Ústeckého kraje.    

Město Duchcov zavádí pro občany města no-
vou službu 
Nově  je možné v Duchcově provádět platby bezhoto-
vostně platebními kartami prostřednictvím platebních ter-
minálů, které jsou umístěny v pokladně Městského úřadu, 
Městském informačním centru, Kulturním centru, Kině Lípa 
a na Městské policii. 

Druhé nejhezčí nádraží je v Ústeckém kraji
Každoročně se utkávají železniční stanice a zastávky o titul 
nejhezčího nádraží na české železnici. V letošním ročníku 
soutěže zvolila veřejnost druhou nejhezčí stanicí tu v obci 
Třebívlice na Litoměřicku, která leží na Švestkové dráze  
a patřící společnosti AŽD Praha. Další provoz Švestkové 
dráhy bude opět spolu s ostatními turistickými tratěmi v Ús-
teckém kraji zahájen 30. března 2018. s mírně rozšířeným 
jízdním řádem na tři páry vlaků. 

Nové číslo Krušnohorských novin 
V květnu 2015 se podařilo po 72 letech obnovit titul Kruš-
nohorské noviny. Právě vychází další číslo vlastivědného 
periodika krušnohorských spolků pro Krušnohoří i České 
středohoří. Součástí tohoto vydání je i DVD s filmovým do-
kumentem o Moldavské dráze. Tato horská železniční trať 
z Mostu přes Litvínov a Dubí do Freibergu je také známá 
jako Teplický Semmering a patří k technickým i historickým 
unikátům našeho kraje. Film od listopadu 2016 do října 
2017 promítala pro veřejnost podkrušnohorská kina. Jedno 
promítání proběhlo také na krajském úřadu za přítomnosti 
hejtmana Ústeckého kraje Oldřicha Bubeníčka, který nad 
obnoveným periodikem přijal záštitu.

Pohádka o sněhulácích potěší teplické děti 
Je to zlé, když sluníčko pálí a sněhulákům hrozí, že roztají! 
Naštěstí je tu Kačka s Kubou a babička. Ti tři si vždycky vědí 
rady. Pohádka pro nejmenší diváky od 2,5 let. Maňáskové 
divadlo Teplice je nejstarší amatérskou hereckou scénou  
v našem městě,jeho historie se odvíjí od roku 1953. Hraje se 
16. ledna 2018 od 16 a 17 hodin.

Protialkoholní záchytná stanice v Teplicích
V areálu teplické nemocnice by do budoucna mohla fun-
govat protialkoholní záchytná stanice. Po prvním neúspěš-
ném výběrovém řízení právě na provozovatele této sta-
nice se na přípravě množného provozu záchytky dohodli 
na společném jednání hejtman Ústeckého kraje Oldřich 
Bubeníček, předseda představenstva Krajské zdravotní 
Jiří Novák a generální ředitel společnosti Petr Fiala. Záměr 
zřídit záchytnou stanice právě v areálu nemocnice v Tep-
licích projednalo a schválilo v listopadu 2017 představen-
stvo Krajské zdravotní.

Hrob má pamětní list
Pamětní list a poštovní razítko vydalo město Hrob ve spolu-
práci s Českou poštou k 400 letému výročí zboření protes-
tantského kostela v Hrobě.
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Nové jízdní řády přinesou četná zlepšení v kraji

Počet vlakolikometrů vlaků objed-
návaných krajem u Českých drah do-
sáhne 7,7 milionu. V kraji pojede 985 
vlaků ČD, z toho je 892 spojů v krajské 
objednávce. Změny začnou od 10. 12. 
platit i v autobusové dopravě DÚK.

Na tiskové konferenci o změnách  
u ČD informoval ředitel Regionálního 
obchodního centra ČD Vladimír Štochl 
a o ostatních změnách náměstek hejt-
mana pro oblast dopravy a silničního 

hospodářství Jaroslav Komínek.
„Systém Dopravy Ústeckého kraje je 

stabilizovaný a cestující mohou využívat 
řadu výhod. Tarify se pro příští rok nemě-
ní a probíhající marketingový průzkum 
nám ukáže, jak často lidé využívají veřej-
nou dopravu, zda a jak často přestupují, 
do jaké míry využívají možnosti integro-
vané dopravy a co by chtěli ve veřejné 
dopravě zlepšit,“ uvedl náměstek Jaro-
slav Komínek.

V železniční dopravě dojde k mírné-
mu zlepšení na lince do Drážďan: mezi 
Ústím nad Labem a Drážďanami pojede 
v 9:19 o víkendech v letní sezóně nový 
regionální rychlík, který odlehčí dnes vel-
mi vytíženým vlakům z Děčína do Bad 
Schandau. Zpět do Ústí nad Labem při-
jede v 18:37. 

Nově budou provozovány všech-
ny vlaky linky Most – Plzeň společností 
GW Train Regio, přičemž přibude jeden 
spoj navíc. Nový přímý vlak na Molda-
vu v Krušných horách z Ústí nad Labem, 

zatím bohužel nevyjede do doby, než 
Správa železniční dopravní cesty ukončí 
opravu nyní nesjízdné trati na Moldavu.

V autobusové dopravě dojde k pře-
číslování linek MHD Děčín z důvodu vět-
šího zdůraznění příslušnosti do integrova-
ného systému DÚK.

Jinak jízdní řád autobusových linek 
DÚK přinese jen drobné změny, jmenuj-
me např. nový spoj odpoledne ze Žatce 
do Nečemic, a v letní sezóně nové ví-
kendové spojení z Podbořan do Podbo-
řanského Rohozce a z Chomutova na 
Horu Sv. Kateřiny.

V zimní sezóně budou opět jezdit 
speciální linky nebo spoje určené zejmé-
na lyžařům z Chomutova na Klínovec  
a Boží Dar, nebo z Ústí nad Labem na 
Telnici. V letní turistické sezóně počítá 
kraj opět se zavedením turistických vla-
kových a lodních linek. ■

        Zdroj: Ústecký kraj

V neděli 10. prosince začal platit nový jízdní řád pro rok 2018 na železnici i v autobusové dopravě. No-
vinky představila společná tisková konference Ústeckého kraje a Českých drah. Regionální vlaková 
doprava je v Ústeckém kraji realizována na základě objednávky Ústeckého kraje. 

Nejdůležitější bylo v této extrémně 
dopravně zatížené části města vybu-
dovat bezpečná místa pro přecházení 
chodců, a to zejména těch nejzrani-
telnějších – školáků a seniorů. Toto bylo 
vyřešeno zbudováním ostrůvků pro 
chodce a dostatečným nasvětlením 
těchto míst.  Přínos těchto bezpeč-
nostních úprav ocenila i Nadace ČEZ  
a podpořila tento přechod v rámci své-
ho grantového řízení částkou 120 tisíc 
korun. 

Přechody byly při stávajícím hustém 
provozu  pro  chodce  velmi nebezpeč-
né, nebyly nasvětleny dle požadavků 
norem. Jeden přechod byl v této čás-
ti Masarykovy třídy zrušen, čímž došlo  

k větší plynulosti provozu a řidiči mo-
hou více koncentrovat pozornost na 
zbývající 2 přechody. Tyto byly opatře-
ny výhledovými a středovými ostrůvky  
a bezpečnostními prvky pro osoby  
s omezenou schopností pohybu a ori-
entace. Přechody byly nově nasvětleny  
s dostatečnými intenzitami. Bylo uprave-
no vodorovné dopravní značení. Těmito 
úpravami byla snížena rychlost vozidel 
v místě přechodů, chodci budou bez-
pečněji přecházet a pro automobilisty 
to bude znamenat plynulejší provoz. 

Z důvodů extrémní dopravní zatíže-
nosti již na  těchto 2 lokálních přecho-
dech nemohla být vybudovaná světel-
ná signalizace. „Toto řešení by bylo pro 
chodce ještě bezpečnější, avšak nikdo si 
neumí představit kolaps dopravy, která 
by byla tímto opatřením zásadně zpo-
malovaná, což by se týkalo i autobusů 
a trolejbusů,“ konstatovala k dopravně 
technickému řešení vedoucí odboru 
dopravy města Bc. Ivana Müllerová. Pro 
větší plynulost dopravy bylo navrženo 
zrušení jednoho stávajícího přechodu. 

Tyto bezpečnostní úpravy přecho-

dů jsou součástí koncepce pro zvyšo-
vání bezpečnosti automobilové i pěší 
dopravy. Město každoročně takto 
upraví minimálně 5 lokalit, v roce 2018 
hodlá provést například bezpečnostní 
úpravy u základní školy v ulici Maršov-
ská, přechod pro chodce Jankovcova 
– Hrázní, dopravní opatření v ulici Pod 
Doubravkou a další. „Tato opatření jsou 
navrhována a vyhodnocována experty 
pro dopravní bezpečnost, v roce 2018 
budeme navíc pro město zpracovávat 
dva zásadní dokumenty pro dopravu 
města, a to nový územní plán města, 
kde by v rámci dopravního generelu 
byly zapracovány a konzultovány s ŘSD 
i tolik potřebné obchvaty města, a dále 
pak Plán udržitelné mobility města, kde 
očekáváme zpracování nejnovějších 
trendů dopravy. V  rámci spolupráce 
s veřejností čekáme i nové podněty  
k této problematice,“ doplnil k danému 
tématu Bc. Hynek Hanza, náměstek pri-
mátora města s působností pro dopra-
vu a životní prostředí, územní plánování  
a stavební řád, městskou policii. ■

                                    Zdroj: Město Teplice

Nové přechody pro chodce pomohou k bezpečnosti
Dne 8. 12. 2017 proběhlo slavnostní otevření nově upravených přechodů na Masarykově třídě v Tep-
licích.  Úpravy proběhly v rámci rekonstrukce nejfrekventovanější části Masarykovy třídy od křižovatky 
Okružní po okružní křižovatku Přítkovská – Modlanská. Silnici rekonstruoval její vlastník Ředitelství silnic  
a dálnic ČR, úpravy přechodů pro chodce a osvětlení přechodů ve výši cca 900 tisíc korun realizovalo 
Statutární město Teplice.  
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Volba prezidenta republiky už v tomto měsíci

Každému voliči budou nejpozději do  
9. ledna 2018 dodány hlasovací lístky. Z to-
hoto důvodu žádají všechny Městské úřady 
i Obecní úřady na Teplicku občany, aby si 
zkontrolovali, zda mají označeny poštovní 

schránky. Pokud volič neobdrží hlasovací líst-
ky, má možnost si hlasovací lístky vyzvednout 
na MÚ v evidenci obyvatel, nebo je obdrží ve 
volební místnosti.

Každý volič hlasuje ve svém volebním 
okrsku, určeném dle trvalého pobytu, tj.  
v okrsku, ve kterém je zapsán ve stálém se-
znamu voličů. Seznam ulic v okrscích bude 
uveden na oznámení o místě a konání voleb 
prezidenta republiky. Toto oznámení bude 
zveřejněno nejpozději 28. prosince 2017. 
Volič, který nebude moci volit ve volebním 
okrsku, ve kterém je uveden ve stálém se-
znamu voličů, může ode dne vyhlášení volby 
prezidenta požádat obecní úřad o vydání 
voličského průkazu. Žádost lze podat v lis-

tinné podobě opatřené úředně ověřeným 
podpisem voliče nebo v elektronické podo-
bě prostřednictvím datové schránky a doru-
čit ji nejpozději 7 dnů přede dnem volby pre-
zidenta (tj. 5. 1. 2018). Osobně lze požádat 
o vydání voličského průkazu do okamžiku 
uzavření stálého seznamu voličů. Při osobním 
podání se sepíše úřední záznam.

Způsob hlasování: Každý volič hlasuje 
osobně, zastoupení není přípustné. Volič po 
příchodu do volební místnosti prokáže svou 
totožnost a státní občanství ČR platným ob-
čanským průkazem nebo platným cestov-
ním, diplomatickým nebo služebním pasem 
ČR anebo cestovním průkazem. Volič, který 
se dostavil do volební místnosti s voličským 

průkazem, je povinen průkaz odevzdat okrs-
kové volební komisi, ta jej přiloží k výpisu ze 
stálého seznamu voličů. Voliči, který tak ne-
učiní, nebude hlasování umožněno. Po uči-
nění záznamu do výpisu ze stálého seznamu 
obdrží volič úřední obálku a na vlastní žádost 
popř. hlasovací lístky. Po obdržení úřední 
obálky vstoupí volič do prostoru určeného  
k úpravě hlasovacích lístků. Volbu provede 
tak, že vloží do úřední obálky 1 vybraný hlaso-
vací lístek. Po opuštění prostoru určeného pro 
úpravu hlasovacích lístků vloží úřední obálku 
před okrskovou komisí do volební schránky. 
Voliči, který se neodebral do prostoru urče-
ného pro úpravu hlasovacích lístků, okrsková 
volební komise hlasování neumožní. ■

V Šanovském parku v Teplicích vyrostl pomník teplického rodáka Julia Payera. Bronzová busta na podstavci od prosince připomíná významného polár-
níka, objevitele, kartografa a malíře, který se v roce 1841 narodil v Teplicích. 

Bílina podá žalobu proti rozhodnutí o vyhlášce

Pomník Juliuse Payera byl v Teplicích v prosinci odhalen 

Dílo vzniklo z dílny profesora Jana Kob-
lasy, který v Teplicích také pobýval. Pomník 
naleznete v Šanovském parku, konkrétně  
v místech bývalého kruhového květinového 
záhonu.  Navrhl ho  teplický architekt Milan 
Míšek. Město Teplice za dílo zaplatilo sochaři 
850 tisíc korun, stavební úpravy v místě pak 
uhradilo z dalších zdrojů.

Julius Payer byl slavný teplický rodák. Po 
vzoru otce se již v mládí dal na vojenskou drá-
hu. Věnoval se kreslení, topografii a přírod-
ním vědám. Projevil nadání pro jazyky - na-

učil se dánsky a zvládl i další severské jazyky. 
V r. 1864 byl přidělen do posádky v italských 
Benátkách a odtud zahajoval své alpské vý-
stupy. V následujících čtyřech letech se vy-
znamenal řadou výstupů na alpské vrcholy. 
Z těchto výstupů a pohoří zhotovil také řadu 
kvalitních topografických map. Od r. 1868 
pak mapování Alp prováděl „služebně“, když 
byl povolán na Vojenský zeměpisný ústav ve 
Vídni. Zároveň působil jako učitel dějepisu na 
Vojenské akademii. Vrcholné období jeho 
života však leží v účasti na třech polárních 

výpravách. Jako vynikající kartograf byl po-
zván k účasti na druhé německé polární ex-
pedici k východním břehům Grónska. Payer 
během ní při saňových výpravách prozkou-
mal a zmapoval pobřeží s četnými ostrovy. 

Díky Payerovo průzkumné činnosti tak je 
daleko v severních krajích zvěčněno i jeho 
rodiště: v zemi Františka Josefa naleznete 
i Teplický záliv (na Rudolfově ostrovu) a Ša-
novský ostrov na jihu souostroví - později pře-
jmenovaný na Payerův ostrov i s Payerovým 
ledovcem. ■

V polovině listopadu vydal Úřad pro ochranu hospodářské soutěže v Brně (ÚOHS) 
druhostupňové rozhodnutí, kterým zamítl rozklad města Bílina proti předcházejí-
címu rozhodnutí ÚOHS, že regulace provozování sázkových her a loterií na území 
města v obecně závazných vyhláškách, umožňující provozování sázkových her  
a loterií pouze na čtyřech místech města Bíliny, je od roku 2013 v rozporu se sou-
těžně-právními předpisy. 

Zamítavé druhostupňové rozhodnutí však 
není pro město, které se se závěry ÚOHS v žád-
ném případě neztotožňuje, konečným řešením. 
Město má nyní možnost podat proti tomuto roz-

hodnutí správní žalobu k nezávislému soudu, 
přičemž o podání žaloby již rozhodlo. Město zá-
roveň rozhodlo, že soud požádá o odložení vy-
konatelnosti rozhodnutí ÚOHS až do konečného 
rozhodnutí o jeho žalobě.

 Pokud soud této žádosti vyhoví, bude v sou-
časnosti stále platná obecně závazná vyhláška 
č. 10/2015, která bude platit až do konečného 
soudního rozhodnutí. V souvislosti s rozhodnutím 
ÚOHS o regulaci hazardu na jeho území, město 
Bílina ještě připomíná, že právní úprava, o kterou 
ÚOHS své rozhodnutí opírá, je poměrně nová, 
chybí k ní jakákoli rozhodovací praxe a při aplika-
ci na oblast hazardu vyvolává zásadní výkladové 
problémy. 

Je navíc sporné, zda zásah ÚOHS do regu-
lace hazardu obcemi není dokonce protiústav-
ní. Soudy tak mohou o otázkách posuzovaných 
ÚOHS rozhodnout zcela opačně. ■

         Zdroj: Město Bílina

Logopedie pomáhá dětem
Jak s dětmi trénovat mluvidla nebo jaká cvičení volit na doma po-
kud vaše ratolesti potřebují logopedickou péči. To měli možnost 
vidět rodiče dětí prvňáků a druháků ze základní školy Za Chlumem 
v Bílině spolu s hejtmanem Oldřichem Bubeníčkem. 

Právě zlepšování komunikačních 
schopností a tím i lepší schopnosti vzdě-
lávání pro děti se specifickými potřeba-
mi jsou hlavním cílem projektu Prokom.

Přesně 37 škol z celého Ústeckého 
kraje se už na začátku školního roku 
2016/2017 zapojilo do tohoto projektu, 
jehož nositelem je právě Ústecký kraj. 
Ten bude pod zastřešením Speciálně 
pedagogických center našeho kraje. 
Projekt by měl pokračovat do konce 
února roku 2019. Jde hlavně o neformál-
ní kluby, workshopy pro rodiče i vzdělá-
vací kurzy pro 37 učitelů ze všech zapo-
jených škol a to s důrazem na prevenci 
řečových vad. Do projektu za celkem 
18 milionů korun bylo zatím zapojeno 
250 žáků a 85 odborných pracovníků 
nejen z řad učitelů, zaměstnanců Speci-
álně pedagogických center, odborníků 
z ústecké univerzity i lektorů.

V rámci projektu byly nakoupeny 
například tablety, logopedické soft-
wary, logopedická zrcadla, publikace  
a další učební pomůcky. ■

                       Zdroj: Ústecký kraj

Dominanta města Teplice Bartholomeus znovu ožila 
Od 1. 12. do 20. 12. po mnoha letech tohoto roku znovuožila dominanta města Teplice CHRÁM Bartholomeus. Majitelé této nemovitosti, pan a paní 
Třešňákovi, ji na jaře tohoto roku pronajali spolku European Initiatory Institute, ve kterém vznikla idea podpory cestovního ruchu, projekt VisitTeplice. Idea, 
která má za cíl napomoci vrátit do nejstaršího lázeňského města prosperitu minulých století a oživit zde cestovní ruch.

Tato nezisková společnost se ve spolu-
práci se společností VisitTeplice s.r.o., která 
zhmotňuje tuto ideu, celý rok snažila ten-
to objekt dát do takového stavu, aby bylo 
možné jej znovu oživit jako dominantu měs-
ta. Jako galerijní prostor, kde bude fungovat 
několik samostatných výstavních expozic, 

koncertní sál a v neposlední řadě kavárna 
piazzettaového charakteru s venkovní tera-
sou. Nicméně to jsou plány na jaro 2018, ale 
Bartholomeus ožil již o tomto adventu.

Od 1. do 20. prosince žil vánočně nazdo-
ben každým dnem akcí PŮVABNÉ VÁNOCE 
2017. Vánoční atmosférou, koncerty, živou 

hudbou, výstavní expozicí TRADICE VÁNOC 
a zejména klidnou a slavnostní náladou, 
kterou si člověk mohl v klidu prožít u horké-
ho svařeného vína, punče, či cukroví. Ne  
v záplavě blikajících světel, ale v opravdové 
vánoční atmosféře jako z Ladových obrázků.

Ondřej Hejma, Jaroslav Hutka, Oskar Petr, 
Vladimír Merta, Jan Hrubý, Zdeněk Vřešťál  
a Vít Sázavský to je jen krátký výčet umělec-
kých jmen, jejichž hudební umění rozeznělo 
po mnoha letech tento prostor. Sbory teplic-
ké ZUŠ, Konzervatoře a místních škol. Desítky 
dětí tu přivítal Mikuláš a jeho čerti, nebo ži-
dovská obec v Teplicích se svou Chanukou. 
Děti si tu mohly každý den namalovat perníč-
ky a skleněné vánoční ozdoby, vyzkoušet lití 
olova, anebo ořechové skořápky plující po 
vodě se zapálenou svíčkou.

Pod tím vším byla silná idea návratu  
k Adventu a Vánocům, pro které je vlastní klid  
a ne spěch, rozjímaní a ne stres, pospolitost  
a ne shon. Na začátku toho všeho proto 
bylo slavnostní ekumenické požehnání toho-
to projektu od zástupců křesťanských církví  
a také finanční podpora Ústeckého kraje  
i magistrátu města Teplice, kterým patří dík 
pořadatelů. 

Kde, ve kterém městě široko daleko, se 
můžou pochlubit něčím takovým, jako je 
Bartholonmeus? Nebo dvě stě let stará tra-
dice Vánočního Zvonu na Zámeckém ná-

městí v Teplicích, kam děti chodily a chodí 
dávat vánoční přání pro Ježíška a zvonit na 
zvon? Horujeme nad stresem Vánoc a ne-
umíme se zastavit na výjimečných místech 
klidu a tradic, které tu máme po předcích. 
Obdivujeme blikající vánoční trhy v Praze  
a Drážďanech a obchodních centrech, ale 
necháváme si utéct opravdovou vánoční 
atmosféru pokoje, pohody a sounáležitosti, 
kterou máme přímo pod nosem. Jsme pány 
vlastních osudů a času, ale neumíme s tím 
nakládat. 

A tak na shledanou v Bartholomeu  
o Půvabných Vánocích 2018. A nebo, pokud 
chcete dříve, tak v únoru na akci podobné-
ho charakteru  FENOMÉN KARNEVAL. Brzy 
najdete na FB, nebo www.visitteplice.com. ■



Fontána pomáhá nemocným

V prosinci dostala od nás pěkné oble-
čení z prodejny Benetton a nechybělo také 
předání pohodových vánočních písniček 
od Skupiny Alibi.

Studentka ústecké univerzity Tereza Bár-
tová se v dubnu připravovala na státnice, 
když se jí udělalo zle. Domnívala se, že jde  
o obyčejnou chřipku. Ona ani nikdo z rodi-
ny v tu chvíli netušil, že její tělo napadla nej-
závažnější infekční nemoc v Česku. 

V ústecké nemocnici pak studentka  
z Oseka ztratila vědomí. Všechny orgány 
zkolabovaly. Lékaři ji udržovali v umělém 
spánku. Diagnóza? Meningoková meningi-
tida a hrozivá zpráva rodině: šance na pře-
žití jednoprocentní. 

Dívka se s onemocněním prala něko-
lik týdnů, zatímco její orgány zastupovaly 
přístroje. Nad zákeřnou nemocí zvítězila, 

následky si ovšem ponese po celý život. Při-
šla o obě nohy, na pravé ruce o dva prsty  
a na levé o čtyři. Ledviny jí přestaly fungo-
vat, třikrát týdně musí na dialýzu. Neuvěři-
telný optimismus ovšem dívce nechybí.

„Na to, že se probudíte bez nohou a bez 
prstů, vás nikdo nepřipraví. Já jsem ale do-
stala šanci. Dopadlo to dobře. Jsem tady  
a hodlám žít naplno jako dřív! Bude to těž-
ké, ale já to zvládnu. Dodělám školu, budu 
cestovat a sportovat,“ říká 25letá Tereza, 
která se věnuje sportu odmalička. Běhá, ly-
žuje a hlavně jezdí na horském kole.

Nebezpečný meningokok si v Ústeckém 
kraji vyžádal za poslední roky několik obětí.  
V roce 2008 podlehl v ústecké nemocnici tří-
letý chlapec. O rok později zemřela na stejné 
onemocnění v mostecké nemocnici dívka.  
V roce 2011 podlehl meningitidě jedenác-
timěsíční chlapec z Jablonecka. Další oběť 
si onemocnění vyžádalo letos v březnu, kdy  
v ústecké nemocnici podlehla meningoko-
ku typu C čtyřletá pacientka. ■

Naše Nákupní centrum Fontána pomáhá. Bylo nám ctí u nás přivítat Te-
rezu Bártovou. 25letou Terezu z Oseka napadl meningokok a řadu týdnů 
bojovala na ústeckém infekčním oddělení o život. Ten se lékařům podaři-
lo zachránit, ale kvůli zákeřné nemoci byla nutná amputace obou nohou  
v bércích a několika prstů na rukách. 
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Rodí se v Teplicích nová SuperStar? 
Teplice jsou kulturním městem a může být i pyšné na umělce, kteří je pro-
slavili, ale i na ty, kteří už tak pozvolna činí. Jedním z velkých hudebních 
talentů, který se představil i během adventních nedělí v NC Fontána 
Teplice, je zpěvačka Samanta Ledenová. Ta v těchto dnech se snaží  
o úspěch ve slavné soutěži SuperStar. Novinám Fontána poskytla exklu-
zivní rozhovor. 

Jak dlouho zpíváš a jak a kde jsi začínala 
se zpěvem?
Zpívám už 12 let a začínala jsem v ZUŠ Tepli-
ce u paní učitelky Galiny Proklové.
Kde už jsi všude zpívala a jak často vystu-
puješ?
Zpívám různě, mezi nejčastější vystoupení 
patří vystupování na Malé Paříži, ale také 
na různých akcích jako jsou plesy, gala-
večery, kde jsem letos zpívala již podruhé. 
Dále nákupní centra v Teplicích, ale i napří-
klad bary a hospůdky. Nejraději bych zpíva-
la všude, kde se dá. 
Co ráda zpíváš? 
Nejraději mám černošskou hudbu. Nejob-
líbenější interpreti jsou Etta James,  Aretha 

Franklin,  Ray Charles, James Brown. Také 
ráda poslouchám rap a hip hop. Mým pě-
veckým vzorem je Christina Aguilera a nej-
oblíbenější zpěvačka Demi Lovato.
Žiješ v Teplicích, jaký vztah máš k našemu 
městu? 

V Teplicích jsem se narodila a momentálně 
tady studuji Gymnázium. Teplice mám veli-
ce ráda a věřím, že i kdybych se v budouc-
nu odstěhovala, určitě se sem budu moc 
ráda vracet. 
Letos ses přihlásila do slavné soutěže Su-
perstar. Jak casting dopadl?
Na Superstar jsem zpívala Hit the road jack 
právě od Raye Charlese a Maluj zase ob-
rázky od Hany Zagorové. Bohužel víc o Su-
perstar zatím prozradit nemohu.
Kolik bylo účastníků na castingu v Praze  
a jak dlouho jsi čekala, než ses dostala 
před porotu?
Všechno se seběhlo rychle a ani jsem si 
neoddychla a už volali moje číslo. Čekala 
jsem cca 2 hodiny.
Jaký bude tvůj umělecký rok 2018?
Věřím, že můj umělecký rok 2018 bude ještě 
víc plný zpívání, než ten předchozí! ■

Našli jsme pro vás nový hudební talent 
V prosinci se uskutečnilo několik výjimečných koncertů v Nákupním cent-
ru Fontána. Nechyběla taková esa jako jsou Sabina Laurinová, Anna Julie 
Slováčková, Big Band Konzervatoře Teplice a stovky skvělých dětí. Jedním 
z nich byl i teprve čtrnáctiletý Libor Schlenz, který v současné době navště-
vuje ZUŠ Teplice.  
Kdy jsi začal se zpěvem a kdo tě k němu při-
vedl? 
Se zpěvem v ZUŠ jsem začal před rokem a půl. 
V dubnu 2015 se mě ve škole zeptala paní 
učitelka hudební výchovy Xenie Podolchova, 
jestli bych se u ní chtěl učit zpívat.
Jaké byly tvoje pěvecké začátky? 
Pódia jsem se nikdy nebál. Jsem zvyklý  
z Hereckých kurzů v Krušnohorském divadle  
a z moderování různých školních akcí.
Vzpomeneš si ještě na své první vystoupení, 
případně co jsi zpíval?
Moje první vystoupení si pamatuji dodnes. 
Bylo to v říjnu 2016 a zpíval jsem lidovku Duše  
v peří s doprovodem paní učitelky Loskotové.
Navštěvuješ ZUŠ Teplice. Jak často do „liduš-
ky“ chodíš, jak často zpíváš? 

V ZUŠ hraji šestý rok na kytaru a druhý rok 
zpívám. Součástí toho je i kytarový soubor  
a pěvecký sbor. ZUŠ navštěvuji čtyřikrát týdně  
(1x sólový zpěv, 1x zpěv ve sboru, 1x hodina 
kytary, 1x kytarový soubor).  
Co nejraději zpíváš a co posloucháš? 
Baví mě především populární zpěv. Nejraději 
zpívám vánoční písně. Rád si poslechnu písně 
od Pavla Callty, Janka Ledeckého, Ewy Far-
né, Lucky Vondráčkové a Lucie Bílé.  
Co bys chtěl ve zpěvu dokázat? Co nějaké 
talentové soutěže? 
Jednou bych se chtěl zpěvem živit. Proto si 
určitě nechci nechat ujít příští Superstar. Rok 
2018 bude velmi náročný. Čeká mě přechod 
ze základní na střední školu. Vybral jsem si Kon-
zervatoř Jaroslava Ježka v Praze, na kterou 
budu dělat za pár dní talentové zkoušky. ■



Hodnocení trenéra FK Teplice Šmejkala
Daniel Šmejkal má za sebou druhý podzim jako lodivod Teplic, jeho týmu 
se podařilo získat o bod více, než tomu bylo v minulém roce. Jak se tep-
lický kouč na podzim dívá? To se dozvíte v následujícím rozhovoru.
Bodově je podzim relativně dobrý, ale her-
ně to už úplně podle představ nebylo. Sou-
hlasíte?
Myslím, že jsme neměli špatný herní vstup 
do sezóny, inkasovali jsme ale hodně bra-
nek. Vyvrcholilo to zápasem na Spartě, kde 
náš výkon nebyl vůbec dobrý. Od té doby 
jsme začali více bránit, inkasovali jsme díky 
tomu méně gólů. Hra dopředu ale nevypa-
dala vůbec dobře. Až v závěru sezóny se 
nám povedlo odehrát dobrý zápas s Plzní, 
na Dukle už jsme pak hráli dobře. Kluci totiž 
po Plzni získali sebevědomí. Potvrdilo se, že 
psychika ve sportu znamená hodně. Abych 
to shrnul, byly věci negativní i pozitivní. 
Někteří hráči nehráli tak dobře jako na jaře, 
ale to asi bude tím, že není jednoduché si 
udržet formu po celý rok.
Máte pravdu, tak to je. Odehrát 30 prvoli-
gových utkání za rok ve výborné formě je 
složité. Na jaře jsme prakticky neměli zraně-
ného hráče, všichni měli stoprocentní for-
mu. Teď už někteří měli zdravotní problémy, 
výpadky se na nich projevily. To k fotbalu 
patří.
Jaké jsou ještě další důvody toho, proč jste 
na jaro nedokázali navázat?
Do ligy jsme vstoupili s velkým sebevědo-
mím, ale zkrátka jsme nehráli dozadu tak 
dobře, jako jsme hráli v minulé sezóně. 
Myslím si, že góly dávat umíme, ale nemů-
žeme věřit, že když budeme pravidelně in-
kasovat dvě branky za zápas, tak vždy tři 
dáme. Souhlasím, že v herním projevu jsme 
za jarem hodně zaostávali. Věřím, že si teď  
v zimě odpočineme a na jaře budeme vel-
mi dobří, stejně jako jsme byli před rokem.
Před sezónou jste dostal od vedení za úkol 
hrát o pohárovou Evropu. Bude platit i pro 
jaro?
Chtěli jsme obhájit pozice, jaké jsme si na 
jaře vydobyli. Máme před sebou ještě 14 
kol, chceme v nich získat maximální počet 
bodů. Ještě ale na otázku neumím konkrét-
ně odpovědět, protože s vedením se o ní 
budeme teprve bavit.
Pojďme k některým hráčům. Začneme od 

brankáře. Myslím si, že Jakub Diviš zraně-
ného Tomáše Grigara zastoupil nad očeká-
vání dobře.
Souhlasím. Kuba Diviš k nám přišel právě 
kvůli tomu, aby v případě potřeby nastou-
pil za Tomáše. Jsem rád, že jsme ho udělali,  
s jeho výkony jsem spokojený. Co se Tomá-
še týče, tak už začíná trénovat. Do přípravy 
se rovněž půl roku po operaci zapojil také 
Jakub Hora.
Velmi dobře se prezentoval také Alex Král.
To nás moc těší. V Teplicích chceme adap-
tovat mladé hráče do prvoligového kádru, 
s Alexem se nám to podařilo, navíc se za-
bydlel i sestavě reprezentační jednadvacít-
ky. Ještě máme Patrika Žitného a Dominika 
Šupa, jsou to talentovaní hráči. Věřím, že je 
v zimě dobře připravíme a na jaře budou 
moct do ligy zasáhnout.
Na hostování máte Suchana s Trubačem. 
Zůstanou?
Budeme to teprve řešit. Suchan se nepro-
sadil, nepřesvědčil nás. Trubač podal napří-
klad s Libercem velmi dobrý výkon, pak to 
trošku stagnovalo. 
Trošku za očekáváním zůstával Alois Hyč-
ka, ale proti Plzni a na Dukle podal velmi 
dobré výkony.
Nemyslím si, že byl za očekáváním. Na jeho 
pozici hrál Martin Fillo. Když Lojza nastoupil, 
byl vidět pohyb. V poslední době jsme se 
rozhodli Filla přesunout do středu hřiště, Loj-
za začal hrát a příležitost chytil za pačesy.
Jaké budou změny v kádru? Jistý je od-
chod stopera Šušnjara, spekuluje se i o od-
chodu Filla.
Šušnjar je jasný, s ním už jsme se po Dukle 
rozloučili. Žádné další odchody uzavřené 
nejsou. Jak to tak ve sportu bývá, speku-
lace jsou různé. Brzy budeme vědět víc, 
podle toho se pak rozhodneme o posílení 
mužstva, zatím máme čas. Každopádně 
chceme oživit kádr, záležet bude také na 
ekonomice klubu. Určité zásahy do kádru 
ale udělat chceme, díváme se na všechny 
posty. ■

Hvězdy se objevily v NC Fontána Teplice
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MEGA VÝPRODEJ

AŽ70%
Adventní čas byl u nás ve zname-

ní řady skvělých vystoupení. Své umě-
ní předvedlo několik pěveckých sborů 
z Teplic a okolí. Nechyběla taneční 
vystoupení, vánoční dílny, malování 
na obličej, ale i například koncert Big 
Bandu Konzervatoře Teplice. Pozvání 
do Fontány přijaly i dvě zpěvačky a he-
rečky: Anna Julie Slováčková a Sabina 
Laurinová. 

Anna Slováčková vystoupila v rám-
ci narozenin 3. prosince 2017. „Bylo to 
skvělé, úžasná atmosféra a všichni lidé 
byli úžasně pozitivní,“ říkala po vystou-
pení Anna Slováčková. Velký ohlas  
u našich návštěvníků zaznamenalo i vy-
stoupení Sabiny Laurinové. „Moc ráda 
jsem v tomto adventním čase přijala 
pozvání za vámi do Teplic přijet. Byla 
zde fantastická atmosféra a moc se mi 
ve Fontáně líbilo,“ říkala Laurinová. ■ 




